

# လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကြေညာချက်

BLUESCOPE သည် ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော နိုင်ငံအားလုံးတွင် လူ့အခွင့်အရေးများကို လေးစားလိုက်နာမည်ဟု ကတိပြုထားပါသည်။ လူတိုင်းလူတိုင်းသည် ဂုဏ်သိက္ခာရှိရှိနှင့် လေးလေးစားစား ဆက်ဆံခံရသင့်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် အလေ့အထများသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းနှင့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂ လမ်းညွှန်စည်းမျဉ်းများနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိကြောင်း သေချာစေရန် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များ၊ ကုန်ကြမ်းပေးသွင်းသူများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရှယ်ယာရှင်များနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ငန်းလည်ပတ် နေ နေသည့် ဒေသရှိ လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၏ အရေးပါမှုကို လေးလေးနက်နက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားထားသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ စံတန်ဖိုးများနှင့်စည်းမျဉ်း များ အကြောင်းကို ရေးသားဖော်ပြထားသော 'ကျွန်ုပ်တို့၏ သံန္နိဋ္ဌာန်' ၏ လမ်းညွှန်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့ ခံယူထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ သံန္နိဋ္ဌာန်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ဆောင်ချက်များနှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်များကို လမ်းပြပေးပြီး မှန်ကန်သည့်အရာကို ရွေးချယ်လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကူ ကူညီ ပေးပါသည်။ ဈေးကွက်ထဲတွင် လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် အပြုအမူများကို ဖော်ပြထားသည့် လုပ်ငန်းကျင့်ဝတ်စည်းမျဉ်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်တစ်ခု ကျွန်ုပ်တို့တွင် ရှိသည့်အပြင် အဆိုပါ မျှော်မှန်းချက်များအကြောင်းကို အဓိကကျသည့် စီမံခန့်ခွဲရေး ဝန်ထမ်းများအား ပုံမှန်သင်ကြားပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကတိပြုဆောင်ရွက်ချက်တွင် အောက်ပါ ကတိပြုဆောင်ရွက်ချက်များ ပါဝင်ပါသည်။

## ကျွန်ုပ်တို့ ၏ ဝန်ထမ်းများ

- ဝန်ထမ်းများသည် ခွဲခြားဆက်ဆံခံရခြင်း မရှိဘဲ မျှမျှတတ ဆက်ဆံ ခံရသင့်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်ပါသည်။ BlueScope ရှိ ဝန်ထမ်းအားလုံးသည် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုတွင် ပါဝင်ခွင့်ရှိပြီး အဆိုပါအခွင့်အရေးကို လွတ်လပ်စွာ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

## ကျွန်ုပ်တို့ ၏ အလုပ်ခွင်

- အခွင့်အရေး တန်းတူပေးခြင်းသည် တစ်ဦးနှင့် တစ်ဦး အလေးထားသော အလုပ်ခွင်တစ်ခု ဖြစ်လာရန် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အရာတစ်ခုဖြစ်ပြီး ယင်းအပိုင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး ပျံ့နှံ့မှုကို တိုးတက်စေရန် တက်ကြွစွာ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျွန်ုပ်တို့နှင့် လက်တွဲအလုပ် လုပ်ရန် ရွေးချယ်ကြသည့် ကုန်ကြမ်းပေးသွင်းသူများ၊ ကန်ထရိုက်တာ များနှင့် ဖောက်သည်များအတွက် အန္တရာယ်လုံးဝမရှိသော အလုပ်ခွင်တစ်ခုကို ဖန်တီးပေးအပ်ရန် အပြည့်အဝ ကတိပြုပါသည်။

## ကျွန်ုပ်တို့ ၏ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း

- ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ငန်းလည်ပတ်လျက်ရှိသော အသိုင်းအဝိုင်းဒေသများရှိ လူ့အခွင့်အရေးများကို အလေးထားပြီး ဒေသခံပြည်သူလူထုများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်ဆံရေးများ ဆက်လက်ခိုင်မာအားကောင်း လျ လျက်ရှိကြောင်းနှင့် ၎င်းတို့၏ သဘောထားများကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်း ကြားသိနိုင်ကြောင်း သေချာစေရန် ၎င်းတို့နှင့် ပုံမှန်တွေ့ဆုံပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ငန်းလည်ပတ်လျက်ရှိသော တရားစီရင်ပိုင်ခွင့် နှင့် နယ်မြေ အားလုံးရှိ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများ၏ အခွင့်အရေးများကို ကျွန်ုပ်တို့ အသိအမှတ်ပြုပါသည်။

## ကျွန်ုပ်တို့ ထံ ကုန်ကြမ်းပေးသွင်းသူ

- ကျွန်ုပ်တို့၏ သံန္နိဋ္ဌာန်နှင့် ဤလူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကြေညာချက်ပါ အလားတူ စံတန်ဖိုးများကို ကျင့်သုံးသည့် ကုန်ကြမ်းပေးသွင်းသူများနှင့် စေ့စပ်၍ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် ကြိုးပမ်းပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အတင်းအကျပ် သို့မဟုတ် အဓမ္မစေခိုင်းခံရသော အလုပ်ပုံစံအားလုံးကို အမြစ်ပြတ် ဖယ်ရှားပြီး ကလေးလုပ်သားမရှိရေးတို့ကို ထောက်ခံအားပေးပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ကုန်ကြမ်းပေးသွင်းသူများကလည်း အလားတူပင် လုပ်ဆောင်ရပါမည်။



သံသယဖြစ်ဖွယ်ရာ အပြုအမူကို တွေ့ရှိပါက သို့မဟုတ် သင်္ကာမကင်းဖြစ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ဆိုင်တွင် သတင်းပေးသူ ဟော့လိုင်းကို လွယ်လင့်တကူ အသုံးပြုနိုင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သူအားလုံး အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ လက်တုံ့ပြန်ခံရမည်ကို ကြောက်စရာမလိုဘဲ နှစ်နာချက်များကို လျှို့ဝှက်သိုသိပ်စွာ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းပေးနိုင်ကြောင်း သေချာစေရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် မူဝါဒများနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို လုပ်ဆောင်ထားရှိပါသည်။

အန္တရာယ်နှင့် ရေရှည်တည်တံ့ဖြစ်ထွန်းမှုဆိုင်ရာ ကော်မတီမှတစ်ဆင့် ဘုတ်အဖွဲ့သည် ရေရှည်တည်တံ့ဖြစ်ထွန်းမှု နှင့်ပတ်သက်သော ပြဿနာအားလုံးကို စောင့်ကြည့် ကြီးကြပ်လျက်ရှိပြီး ယင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ငန်းလည်ပတ်နေသည့် နေရာတိုင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ သံန္နိဋ္ဌာန်၌ အတိအလင်းဖော်ပြထားသော စံတန်ဖိုးများနှင့် ပြည့်မီကြောင်း သေချာစေသည့် လူ့အခွင့်အရေးများလည်း ပါဝင်ပါသည်။

**MARK VASELLA**  
**မန်နေဂျင်း ဒါရိုက်တာနှင့်**  
**အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် (CEO)**  
**ဖေဖော်ဝါရီလ 2018**